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ORG.0012.1.10.2022 

Protokół nr 42/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 6 października 2022 r. na terenie gminy Buczkowice 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Jadwiga Górna, Janusz Matlak, Jerzy Więcek, 

Roman Wrona, 

 Dyrektor Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach, Pani Jadwiga Kozłowska, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Kontrola wydatków Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach w 2021 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 13.00 i stwierdził jego prawomocność. 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było czterech członków Komisji (lista 

obecności załączona do protokołu). 

Ad 2. Kontrola wydatków Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach w 2021 roku. 

Radni zapoznali się ze stanem budynku przedszkola. 

Radny Więcek zapytał ile dzieci jest objętych opieką w przedszkolu oraz czy środki 

w budżecie są wystarczające. 

Pani Dyrektor powiedziała, że: 

 przedszkole obejmuje opieką 70 dzieci (więcej się nie da z uwagi na warunki 

lokalowe), 

 konieczne stało się podwyższenie dziennej stawki żywieniowej na 13 zł, 

 starają się oszczędzać na ile to możliwe – w bieżącym roku udało się nawet 

wygospodarować oszczędności (w związku z długą nieobecnością jednego 

z nauczycieli i rozsądnym przyznawaniem godzin zastępczych), dzięki czemu 

możliwe stało się finansowe wsparcie innych placówek oświatowych w gminie. 

Radny Więcek zapytał czy przedszkole dokonuje samodzielnych zamówień jeśli chodzi 

o gaz i energię elektryczną. 
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Pani Dyrektor odpowiedziała przecząco, wyjaśniając, że Urząd Gminy ogłasza wspólny 

przetarg. 

Radna Górna zapytała jakie są główne problemy przedszkola prócz rosnących cen. 

Pani Dyrektor powiedziała, że jest coraz więcej opinii i orzeczeń związanych 

z koniecznością zapewnienia konkretnym dzieciom określonych zajęć – w przedszkolu 

pracuje logopeda i pedagog, jednak korzystać muszą również z zajęć w przedszkolu w 

Buczkowicach  (w Kalnej nie ma już miejsca) – poza tym czasami trzeba się mierzyć z bardzo 

roszczeniowymi postawami niektórych rodziców. 

Radny Więcek zapytał czy w przedszkolu organizowane są jakieś dodatkowe płatne zajęcia 

dla dzieci. 

Pani Dyrektor odpowiedziała przecząco. 

Radny Więcek zapytał o współpracę z GOPS. 

Pani Dyrektor powiedziała, że GOPS pokrywa koszty obiadu dla jednego dziecka, został już 

złożony wniosek na drugie. 

Radny Więcek zapytał o sponsorów. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że aktualnie nie mają sponsorów (w przeszłości się zdarzało).  

Radny Więcek zapytał czy planowane są jakieś remonty w budynku. 

Pani Dyrektor powiedziała, że w przyszłym roku chciałaby zrobić odgromienie dachu 

(istniejące jest już zardzewiałe) – w dalszej przyszłości być może ogrodzenie od wschodu 

(wspólnie z właścicielką sąsiedniej posesji). 

Radny Więcek zapytał czy Pani Dyrektor zauważyła wzrostową tendencję demograficzną 

w związku z wprowadzeniem świadczenia 500+. 

Pani Dyrektor powiedziała, że liczba dzieci w przedszkolu utrzymuje się na stałym poziomie 

– 5-latki są już w szkole, dzięki czemu jest miejsce dla młodszych dzieci. 

Radna Górna zapytała czy dużo jest w przedszkolu rodzeństw. 

Pani Dyrektor powiedziała, że pięć. 

Radny Wrona wyraził ubolewanie z powodu sytuacji demograficznej. 

Radny Więcek powiedział, że w Kalnej przybywa dzieci, jednak nie jest to wynikiem 

większego niż gdzie indziej przyrostu naturalnego, tylko wprowadzania się nowych 

mieszkańców – i zapytał czy są w przedszkolu dzieci z Ukrainy. 

Pani Dyrektor powiedziała, że aktualnie nie (była trójka). 

Radny Więcek zapytał czy przedszkole ma jakieś problemy, które wymagałyby pomocy czy 

interwencji. 

Pani Dyrektor powiedziała, że wszelkie problemy rozwiązuje na bieżąco. 

Radna Górna zapytała jaki jest koszt planowanego odgromienia. 

Pani Dyrektor powiedziała, że ok. 30 tys. zł – i dodała, że: 
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 w ramach bieżącego utrzymania planuje się też malowanie szatni, 

 w minione wakacje przedszkole dyżurowało przez miesiąc (w budynku 

przygotowywane były też posiłki dla dzieci, które były na dyżurze w szkole). 

Radny Więcek wyraził zadowolenie z powodu zmniejszenia zawilgocenia piwnicy w 

budynku oraz podziękował Pani Dyrektor za udział w posiedzeniu i za dbałość o powierzoną 

jej placówkę, pozytywnie ustosunkowując się do utrzymania budynku oraz jakości personelu. 

Radny Matlak złożył życzenia dla wszystkich pracowników przedszkola z okazji 

zbliżającego się Dnia Edukacji Narodowej. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Ustalono termin następnego posiedzenia Komisji na 8 listopada (godz. 9.00). 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 14.45. 

Protokół podpisano w dniu 24 października 2022 r. w budynku Szkoły Podstawowej 

w Rybarzowicach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego, Pani Jadwiga Kozłowska …………………………… 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  




